
Zdravstveni dom Center dobiva lokacijo
Dr- Primož Kuret, predsed-

nik operativnega štaba za iz-
vedbo Samoprispevka II v obči-
ni Ljubljana Center, o uresnr
čevanju programa:

»Postapek za ust-anovitev Sa-
moupravne skupnosti za izved-
bo Samoprispevka II zahteva
določen čas. Občinska skupšči-
na je decembra obravnavala
osnutek sporazuma o načinu
oblikovanja, delovanju in pri-
stojnosti skupščine Samouprav-
ne skupnostd za izvedbo Samo-
prispevka II in njenih organov.
Na podlagi pripomb iz javne
razprave, ki sedaj poteka, bo
pripravljen predlog tega spo-
razuma. Takrat ga bosta ob-
ravnavali občinska skupščina
in skupšoina samoupravnih in-
teresnih skupnosti. Predvido-
ma bo ves postopek potekal do
konca januarja, tako da se bo
Saraoupravna skupnost za iz-
ve&bo Samoprispevka II usta-
novila v začetku februarja tega
leta. Do takrat pa njene dolž
nosti Ojpravlja Stab za pripra-
vo in izvedbo Samoprispevka
II.

Povedati moram fcudi, da je
občinska skupščina že sprejela
odlok o uvedbi samoprispevka
v znesku 1,5 odstotka (bru-
to) osebnega dohodka, ki zaone
veljati s 1. januarjem letošnje-
ga leta. 29. decembra pa je bii
podpisan Družbeni dogovor o
solinanciranju gradnje objek-
tov iz sredstev Sam;oprispevka
II. Podipisaili s 0 ga Skupnost
pokojninsko invalidskega zava-
rovanja, Samoupravne stano-
vanjske skupnosti mesta T.jjub-
ljane, Občinske in regionalna
zdravstvena skupnost, skupno-
sti otroškega varstva in izobra-
ževalne skupnosti občin in me-
sta Ljubljane. Vse te bodo pri-
spevale 32,3 odstotke sredstev,
potrebnih za graditev objektov

Samoprispevka II, 67,7 odstot-
kov sredstev pa bo zbranih iz
samoprispevka občanov.

Pri krajevni skupnosti Stari
Vodmat že deluje gradbeni od-
bor, ki trenutoo pomaga pri
pridobivanju vseh potrebnib
dovoljenj za pričetek gradnje
prizidka vzgojno-varstvenega
zavoda v tej krajevni skupno-
sti. Njegovo delo poteka brez
zastojev. Pričakujemo, da se
bo tudi gradnja pričela v do-
ločenem roku, to je letos.

Dileme, ali je zdravstveni
dom v naši občini potreben ali
ne, ni. Težava pa je z izbiro
lokaoije. Občina Center je iz-
redno urbanizirana, skoraj da
ni prostora, ki ne bi bil že pb-
zMan. Oboinski operativni štab
za pripravo in izvedbo Sarao
prispevka II se je trudil, da
bi bila lokacija, ali vsaj alter-
nativne lokaoije znane pred re-
ferendumom. Ljubljanski urba-
nisbičnd zavod je tako izdelal
elaborat za 9 možnih lokacij,
o katerih sta potem razpravlja-
la izvršni svet občdne Center in

Odbor za urbanizem in varst-
vo okolja. Narooila sta podrob-
no prostorsko obdelavo in ov-
rednotenje dveh lokacij:

— prva je v predelu med Tru-

barjevo, Moša Pijade, Komem-
skega in Resljevo cesfco,

— druga pa med Metelkovo,
Masarikovo, Kotnikovo in
Slomškovo ulico.

Izvršni svet občine je ugoto-
vil, na padlagi podatkov, ki so
mu bili predloženi, da je dru-
ga lokacija ugodnejša za grad
njo zdravstvenega doma, ker so
stroški za komunalno ureditev
zemljišča manjši, boljše pa so
tudi možnosti za ureditev oko-
lja.

Imenovan je tudi gradbeni
odbor, katerega naloga je, da
pripravi vse potrebne strokov-
ne elaborate, ki so potrebni za
izdelavo projektne dokumenta-
cije. Začetek gradnje zdravst-
venega doma bo leta 1979, tako
da sedaj projekta še ni, bo pa
pravočasno izdelan«

»Na koncu bi rad poudaril,
da bodo informacije o tem, ka-
ko napredujejo dela na objek-
tih Samoprispevka II v naši
občini stalne, tako da bo lah-
ko vsaik Občan sproti informi-
ran o tem, če že ne drugače,
pa preko našega občinskega
glasila.«

R. Jugovič


